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Empowered to Engage

        In today's ever-changing and complex world, there is a critical need to be empowered to engage 
with new realities. What was once working well may not be that feasible anymore. We can use a three-
pronged strategy to keep in tandem with what is happening around us: (1) prepare to engage, (2) seize 
every opportunity to engage, and (3) set SMART goals for engaging. 

    1. Prepare to engage 
Often, we are too enmeshed in our lives to see the big picture of engaging from God's perspective. We 
could be preoccupied with various seemingly legitimate activities that blur our perception. The Apostle 
Paul always prayed for God to open the eyes of believers’ hearts to see from God’s perspective (Eph. 
1:16– 18). More than just having a glimpse here and there, may God enlighten the eyes of our hearts to 
see the big picture of his plan for the world. In so doing, we prepare ourselves to engage by developing a 
more holistic view of work, life and ministry.  

    2. Seize every opportunity to engage 
Jesus demonstrated the importance of being flexible, adaptive, and nimble-minded to maximise every 
opportunity. When he saw the opportunity, he quickly adapted to engage the Samaritan woman at the 
well (John 4:4–29). Consequently, Jesus successfully disarmed various misconceptions about God and 
shared the truth with the Samaritan woman. Frequently, things do not work as we wish in life, but as the 
saying goes, "when life deals you a lemon, make lemonade out of it"! 

    3. Set SMART goals for engaging 
In order to engage with what is happening around us, we would have to set SMART goals to help us in 
our efforts to engage. “SMART” is the acronym for high-quality goals that are: Specific, Measurable, 
Achievable, Realistic, and Timely. With each new year, we would still make new resolutions even though 
we had many resolutions left unfulfilled the previous year. We will have a better chance of success in 
fulfilling our resolutions this year if our new projected goals meet the SMART criteria. 

        May the Lord empower us as we use this three-pronged strategy to engage with the new realities of 
2023. 
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赋于能力参与

        在当今瞬息万变和复杂的世界中，迫切需要增强参与新现实的能力。曾经运作良好的方法可
能不再那么可行了。我们可以使用三管齐下的策略来与我们周围发生的事情保持一致：（1）准备
参与，（2）抓住每一个参与的机会，以及（3）设定SMART目标来参与。 

     1. 准备参与  
     通常，我们太纠结于我们的生活，无法从上帝的角度看到参与的大局。我们可能会全神贯注于
各种看似合法的活动，这些活动模糊了我们的感知。使徒保罗总是祈求神打开信徒的心眼，从神

的角度看问题（以弗所书1章16-18节）。不仅仅是在这里和那里瞥见，愿上帝启发我们心灵的眼
睛，看到他对世界的计划的大局。在这样做的过程中，我们通过发展对工作、生活和事工的更全

面的看法来准备自己参与。  

     2. 抓住每一个参与的机会  
     耶稣展示了灵活、适应和敏捷的重要性，以最大限度地利用每一个机会。当他看到机会时，他
很快就适应了在井边与撒玛利亚妇人接触（约翰福音4章4-29节）。因此，耶稣成功地消除了对
上帝的各种误解，并与撒玛利亚妇人分享了真理。通常，生活中的事情并不像我们希望的那样，

但俗话说，“当生活给你一个柠檬时，用它做柠檬水”！ 

     3. 设定智能目标以吸引  
     为了参与我们周围发生的事情，我们必须设定SMART 聪明目标来帮助我们努力参与。“聪明目
标“是高质量目标，它们是：具体的、可衡量的、可达到的、相关性、有时限的。在每一个新的一
年里，我们仍然会做出新的决议，即使我们有许多决议在前一年没有实现。如果我们新的预期目

标符合聪明目标的标准，我们将有更大的机会在今年实现我们的决议。

        愿主赋予我们力量，因为我们使用这个三管齐下的战略来应对2023年的新现实。 
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耶稣的诱惑和以色列的考验之间的相似之处  ( 2 )
文：黄广荣导师
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Orientation Spiritual Emphasis Chapel  
 培灵迎新会 2023

     On January 9, 2023, ACTS College resumed its 
annual physical Orientation, Chapel and 
Community Dinner. This act of eating together is 
crucial because ACTS College believes that 
community can only be built through intentional 
interaction and conversation. It was a lovely 
evening of fellowship, worship, prayer, breaking of 
bread, introducing our theme of “Empowered to 
Engage”, and helping our new students to 
understand our school system and community 
better.  
     Though it was a simple gathering of new and 
current students, it was truly the simplicity of being 
together in God’s presence, sharing a meal, 
lending a listening ear and carrying one another’s 
burdens in prayer that made this year’s orientation 
a powerful time of fellowship with both God and our 
fellow man. We look forward to an exciting new 
school year ahead and celebrate the new lives that 
have committed themselves to being equipped for 
His glory! 

         2023 年  1 月  9 日，ACTS 学院恢
复了一年一度的实体迎新会、崇拜和
晚餐。这种一起吃饭的行为至关重
要，因为ACTS学院认为社群只能通过
有意识的互动和对话来建立。在这个
美好的夜晚，团契、敬拜、祈祷、擘
饼，介绍我们的主题“赋予能力参
与”，并帮助我们的新生更好地了解我
们的学校系统和她的社区。  
         虽然这是新学生和现有学生的简单
聚会，但足以让我们真实地在主内团
契，  分享一顿饭，倾听，为彼此祷
告，实在是年度最强迎新会。我们期
待着即将到来的令人兴奋的新学年，
并庆祝那些承诺为他的荣耀装备的新
生命！  
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The Student Life Committee is committed to serve the 
college community with passion.  
 学生生活委员会致力于热心服务 学院社群。

Introducing 
the Student Life 
Committee 2023  
介绍2023年学生生活委员会

Treasurer: Ang Huey Min Member: Zachary Sim and Euvin Aw

President: Freddy Quek         Secretary: Joseph Sim    Vice President: Tian Muying 
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ACTS College signed a memorandum of understanding with Full 
Gospel Assembly to collaborate in training believers for the ministry.  
  
 (In photo: Senior Pastor Rhordan Wickramasinghe of FGA & Rev Dr Casey Ng). 
  
 ACTS学院与新加坡全备福音堂签署了一份谅解备忘录，以合作为教会培训
信徒。 
（左为新加坡全备福音堂主任牧师牧师Rhordan Wickramasinghe，右为伍光照博
士牧师）。 
 

Ministry Partnership Update 
学院最新消息
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Upcoming Events 最新活动
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